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OBECNÉ  ZASTUPITEĽSTVO V  BÁNOVCIACH   NAD   ONDAVOU 
 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z 3.   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
konaného  dňa 20. Februára 2023 o 17.00 hod. v kancelárii Obecného úradu 

v Bánovciach nad Ondavou 
 
Prítomní: 
a)  starosta obce : Ľudmila Ďurčáková 
b)  poslanci OZ: 
      Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Radovan,  
     Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
      Neprítomný ospravedlnený:   -/- 
c)  Ostatní prítomní: 
     Marta Mišková  – hlavná kontrolórka obce 
     Mgr.  Beata Baková – účtovníčka 
      
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila  a viedla  starostka obce  p. Ľudmila Ďurčáková,  ktorá 
prítomných privítala a konštatovala, že toto bolo zvolané v súlade s § 12 odst. 1 zákona 369/1990 Z. 
z.  o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. 
     Zároveň konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov OZ , na dnešnom zasadaní  sú prítomní 7 
poslanci OZ,  takže v zmysle § 12 odst. 2 zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  je  toto  
zasadnutie uznášania schopné.  

Starostka  obce p. Ľudmila Durčáková oboznámila  s návrhom programu rokovania obecného 
zastupiteľstva , ktorý   bol nasledovný: 
 1.  Otvorenie  
 2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice .  
 3.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 
 4.  Rozpočtové opatrenie číslo  6/2022 zo dňa 29.12.2022. 
 5.  Rozpočtové opatrenie číslo   7/2022 zo dňa  29. 12. 2022. 
 6.  Oboznámenie o registrácii Kynologického klubu RAMON so sídlom v Bánovciach nad Ondavou  
       a  so žiadosťou o poskytnutie priestorov futbalového ihriska pre účely kynologickej organizácie. 
 7.  Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2022. 
 8.  Príprava „Bánovského Čurbesu 2023“. 
 9.  Rôzne. 
       - Informácia o enviromentálnom centre 
       - informácia o výzve na solárne panely 
       - výzva enviromentálneho fondu „Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva činnosti 
         C1 – C6. 
        - traktor – garáž 
        - plán práce na rok 2023.  
  10. Diskusia 
  11. Z á v e r 
 
 Hlasovanie:   
Za:  Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda Radovan,  
       Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
Zdržali sa hlasovania: -0-     
2.  Určenie zapisovateľa a  určenie overovateľov zápisnice 
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Za  zapisovateľku bola poverená  :              Marta  Mišková 
Za overovateľov zápisnice boli poverení títo poslanci  :        Geročová Ľudmila 
                                                                                                            Tomáš Janinda 
                                   
3.   Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. : 
Kontrolu plnenia uznesení z posledného  zasadnutia OZ zo dňa   14. 12. 2022 previedla starostka 
obce,  ktorá konštatovala, že  prijaté  uznesenia od čísla  6 -  13 boli splnené. 
 

Návrh na Uznesenie číslo  14 
z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
v súlade § 11 ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
 
I. Berie na vedomie 
   Informáciu  o plnení uznesení zo dňa  14. 12. 2022. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
4.  Rozpočtové opatrenie číslo  6/2022 zo dňa 29. 12. 2022. 
Predkladá:  Mgr. Beáta Baková – účtovníčka OcÚ , 
ktorá podrobne informovala so zmenou rozpočtu a dodala, že zmena sa týka presunom rozpočtových 
prostriedkov medzi jednotlivými funkčnými  klasifikáciami. Zmenu rozpočtu vykonala starostka obce 
v súlade s platnými Zásadami hospodárenia a nakladania s finančnými prostriedkami obce č. 4/2020.  
Ku zmene zo strany poslancov neboli pripomienky. Bol predložený  
 

Návrh na Uznesenie číslo 15 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
K rozpočtovému opatreniu číslo 6 /2022 zo dňa 29.12.2022 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I.S Berie na vedomie. 
  zmenu rozpočtu – rozpočtové opatrenie  číslo 6/2022 zo dňa 29.12.2022 rozpočtové  opatrenia tvorí    
  prílohu    zápisnice č. 1.  
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5.  Rozpočtové opatrenie číslo  7/2022 zo dňa 29. 12. 2022. 
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Predkladá:  Mgr. Beáta Baková – účtovníčka OcÚ  
Zmena rozpočtu č. 7 bola čisto účtovná.  Ide o viazanie nepoužitých fin. prostriedkov zo ŠR  v roku 
2023 na Referendum v roku 2022 . Zmenu rozpočtu vykonala starostka obce v súlade s platnými 
Zásadami hospodárenia a nakladania s finančnými prostriedkami obce č. 4/2020.  
Ku zmene zo strany poslancov neboli pripomienky. Bol predložený  
 

Návrh na Uznesenie číslo 16 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

K rozpočtovému opatreniu číslo 7 /2022 zo dňa 29. 12.2022 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou  v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2  písmena a) § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z. n. p.  
 
I.Berie na vedomie 
  zmenu rozpočtu – rozpočtové opatrenie  číslo 7/2022 zo dňa 29.12.2022 rozpočtové  opatrenia tvorí   
  prílohu   zápisnice č. 2. 

  
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 6.  Oboznámenie o registrácii Kynologického klubu RAMON so sídlom v Bánovciach nad Ondavou  
 a  so žiadosťou o poskytnutie priestorov futbalového ihriska pre účely kynologickej organizácie. 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce – podrobne oboznámila prítomných poslancov so 

založením klubu a so žiadosťou. Všetky materiály boli doručené poslancom OZ.  

Diskusia: 

Mataš- kto bude upratovať, on bude cvičiť doma  a ihrisko použije iba na skúšky?  V žiadosti je 
uvedené aj na cvičenie.  
Po rozsiahlej diskusii sa poslanci zhodli, aby na najbližšie zasadnutie OZ bol prizvaný  p. Parihuz, ktorý 
je oprávnený konať v mene klubu, aby podrobne oboznámil OZ  s činnosťou klubu . Na základe toho 
bol predložený 

Návrh na Uznesenie číslo 17 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. B e r i e  na vedomie: 
    Oboznámenie o registrácii Kynologického klubu RAMON so sídlom v Bánovciach nad Ondavou  
    a  so žiadosťou o poskytnutie priestorov futbalového ihriska pre účely kynologickej organizácie. 
II.  Poveruje starostku obce 
      Prizvať  Radoslava Parihuza – konateľa  v mene klubu na najbližšie zasadnutie  OZ. 
 
Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš,  
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: Maťaš Ladislav 
Uznesenie bolo prijaté. 
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7.  Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2022. 

Predkladá: Marta Mišková – HKO obce oboznámila so správou  a k tomu dodala, že spáva bola 
doručená všetkým poslancom. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne dotazy a bol predložený 
 

Návrh na Uznesenie číslo 18 
z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 

 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I. B e r i e  na vedomie: 
    Správu o kontrolnej činnosti HK za rok 2022. 

Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 

  8.  Príprava „Bánovského Čurbesu 2023 
Predkladá: Ľudmila Ďurčáková – starostka obce  
V úvode starostka odporučila, aby sa „ Bánovský Čurbes 2023 „ konal v mesiaci jún – počas školského 
roka nakoľko detí MŠ nacvičia program  a tým sa docieli  aj väčšia účasť občanov. Odporučila  17.6.  
alebo 1.7.2023. Zároveň oboznámila s rozpočtom na túto akciu a navrhla, ktoré súbory by mohli 
vystúpiť a za aký poplatok:  rozpočet je 2 000,00 Eur,  Subor Hatalovčan – 300,00 Eur, Parobčaci 
z Humenného – 600,00  Eur, DJ – 700,00 Eur, Historická kuchyňa z Košíc – ochutnávka jedál, varenie, 
remeslá,   - 350,00 Eur .  
Sprievodné akcie :  nafukovací hrad , balon,  maskoti, policajné  psy,   
Súťaž vo verení  guľašu.  
 
Diskusia:  
Horňak – odporučil, aby sa akcia uskutočnila v mesiaci  júl.  
Geročová – počas letných mesiacov je problém zohnať súbor, súhlasila s 1.júlom 2023.. 
Janinda Radovan, Tomaš Janinda  – odporučili, aby sa akcia uskutočnila počas školského roka. 
Janinda Radovan – obratil sa na požiarnikov, aby zabezpečili penovú šou pre deti. 
Maťaš – navrhol urobiť penu pre deti do polpasa.  
Starostka požiadala p. Maťaša o zabezpečenie prístroja na penovú šou pre deti. 
Poslanci predložili návrh, či by nebolo dobre zabezpečiť na akciu nejaké hovorové slovo napr. Jožko 
Jožka. 
 Starostka k tomu dodala, že Jožko Jožka má aj súbor „Vargovčan“, avšak nevie aký je poplatok a či 
má voľný termín. V prípade, že by mal voľný termín, tak potom by sa zrušili súbor Hatalovčan 
a Parobčaci z Humenného. S týmto návrhom súhlasili všetci poslanci. V závere bol predložený  

 
Návrh na Uznesenie číslo 19 

z rokovania Obecného zastupiteľstva Obce Bánovce nad Ondavou 
 
Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou 
 
I.  S ch v á ľ u je  
    Termín konania „Bánovského Čurbesu 2023“ na deň 1.7.2023. 
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Hlasovanie:   
Za:   Čuhaničová Mária, Gabzdylová Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda   Radovan,   
        Janinda Tomáš, Maťáš Ladislav. 
 Proti: -0-         
 Zdržali sa hlasovania: -0-     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
  9.  Rôzne. 
Starostka podala informáciu o : 
a) enviromentálnom centre 
   Žiadosť  bola odoslaná na schválenie  spolu s projektom, zmluva s vysúťaženou firmou  STAMI  je  
   podpísaná  a teraz  prebieha kontrola VO.  
 b)o výzve na solárne panely 
     MŠ – máme zateplenie, platí 5 rokov – nevzťahuje sa. 
     Budova OcÚ- nepripadá do úvahy mala spotreba elektriky. 
c)  výzva enviromentálneho fondu „Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva činnosti C1– C6. 
     Starostka k tomu dodala, že v rámci tejto výzvy obec môže požiadať  o prídavné  zariadenia k  
     malému traktoru, ktorý teraz máme v prenájme a to napr. drvič, a pod. do výšky maximum 200 tis.  
     Eur. Termín p žiadosti je do 17.4.2023, za ktorú treba zaplatiť  cca 480,00 Eur.     
     V závere  požiadala poslancov , aby sa k tomu vyjadrili: 
     Horňak posl. OZ -  podal návrh na nový  veľký traktor s kabinou  a k tomu prídavné zariadenia   
     napr. -  čelný  nakladač,  mlčovač, pluh s radlicou a vlečku,  
      Poslanci  súhlasili so zapojením sa do tejto výzvy  a súhlasili návrhom p. Horňaka.  
d)   Malý traktor – garáž 
      Starostka  robila prieskum, kto  by chodil na malom traktore mlčovať občanom obce záhrady.    
      Oslovila p. Tomáša  – bývalého poslanca OZ a on s tým súhlasil.   
      Janinda Tomáš- odporučil Juhoša ml.  
      S návrhom pani starostky súhlasili aj ostatní poslanci. 
e)  Plán práce na rok 2023.  
      V úvode starostka informovala poslancov , že štát má obciam vrátiť finančné prostriedky  za  
      energie a z týchto prostriedkov  predniesla návrh čo by  sme mohli v obci urobiť : 
      -  zakúpiť aj garáž na traktor  v hodnote cca 1 500,00 Eur a urobiť pod neho betónový pevný  
         podklad  v sume cca 2 000,00 Eur. 
     -   pokiaľ  vyjde výzva na chodníky – je potrebné opraviť chodníky, lebo  na niektorých miestach si  
          vyžadujú opravu .  Odporučila opravu urobiť svojpomocne, obec by tým ušetrila  a prípade firmy  
          by to bolo drahšie, nakoľko je  potrebné dať urobiť  projekt, zaplatiť za spracovanie žiadosti.   
          Maťaš- svojpomocne  - je to  problém, odporučil firmu, ktorá robila chodnik.  Obec nemá také  
          vybavenie mechanizmov. 
          Horňak odporučil p. Mateja  
          Geročová – odporučila zapojiť sa iba na kúpu traktora. 
          Radovan Janinda – chodníky riešiť, ak budeme mať peniaze. 
          Maťaš- riešiť priekopy – sú  hlboké. Bolo by dobre ich vydláždiť, lebo voda z krajnice zmýva  
          kameň do priekopy, čo je nebezpečné, nakoľko sa na tých úsekoch cesta zužuje.                   
         Starostka – je to štátna cesta – nemôžeme si robiť čo chceme, iba  so súhlasom OU-odbor               
         dopravy. Je to problém v celej obci. 
          Maťaš-zasypať diery  na priestranstve pred  obchodom. 
          Poslanci odporučili zakúpiť  odpadový asfalt, ktorý cestári vyfrezujú z opravy ciest . 
        - Starostka informovala poslancov o podaní žiadosti  na Naftu o príspevok – na studňu  Kraľovka.    
           K návrhu  na úpravu priestranstva  „stočok „  požiada z programu Obnovy dediny.  S návrhom  
           súhlasili všetci poslanci. 
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10. Diskusia 

Maťaš  - Požiarnici –požiadal o zakúpenie gamatky  do klubu, aby tam nepomrzlo. Či je to problém. 

Staré gamatky z obecného úradu sú nefunkčné.  

Janinda Tomáš – asfalt na ceste po kanalizácií nie je dobre urobený.  Predložil návrh na chodník 
medzi Banovcami  Trhovišťami. 
Starostka- je to majetok  obce Trhovište, naša obec nemôže vkladať finančné prostriedky do cudzieho 
majetku.Trhovištania  nepotrebujú chodník do Bánoviec. 
Horňak – opraviť WC v klube – dvere, misy.  

Gabzdylová Blanka – nevyhovujúce podmienky v kuchyni, občania sa sťažujú.  

 

11. Z á v e r – starostka obce  

Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starostka obce sa poďakovala 

prítomným za účasť a tým zasadnutie OZ ukončila o 20.30 hod.  

 
 
 
                                                                                                                  ....................................... 
                                                                                                                           Starostka obce 
                                                                                                                          Ľudmila Ďurčáková 
 
   
 

Overovatelia zápisnice : 
 

Geročová Ľudmila    .................................... 
 Tomáš Janinda          ..................................... 

 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: 
Marta Mišková    .................................. 
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